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IEDZENIA MISJI BUD I MIEN KOMUN

W DNIU 20 maia 2005 roku

Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego rozpoczgta obrady o godz. 1100

w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zatqcznik do niniejszego protokolu,

wg. nastqpuj 4cego Porz4dku :

1. Analiza materialów na sesjq.

2. Sprawy róZne

Na wstqpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich Radnych, oraz

pana Janusza BorówkE przedstawiciela Cechu Rzemieélników

i przedsiqbiorców. Jako pierwszy glos zabra\. pan J. Borówka w sprawie

projektu zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Jqdrzejowa

obejmuj4cego czEéó obszaru zlokalizowanego przy ul. Pitsudskiego. Chcialbym

przypomnieó Komi sJi, iZ dwa lata temu mieszkaúcy naszego miasta sprzeciwili

siE budowie supermarketu. Jako reprezentant przedsiEbiorców chcialbym, aby

nie zmieniaó tego planu i nie budowaó tego supermarketu. Glos w tej sprawie

zabrala radna J. Szreniawa popierajqc pana J. BorówkE. Uwa2am, 2e naIe2y

pomóc naszym mniejszym przedsiqbiorstwom, zgodnie z obowi4zuj4c4 w tej

kwestii ustaw4 a nie wpuszczaó obcych inwestorów na nasz rynek. Potrzebny

jest nam zaklad produkcyjny, który zatrudnialby ludzi, a nie kolejny sklep

i w tym kierunku powinien rozmawiaó Burmisffz miasta z przedsigbiorcami -

powiedziala radna J. Szreniawa.



Na koniec pan J. Borówka zwrócil siq do radnych, aby zastanowili sig czy

budowa kolejnego sklepu bqdzie korzystna dla nas - jako mieszkaúców

tej gminy. Pan J. Borówka opuÉcil posiedzenie komisji

Ad.1
pan przewodniczqcy zaproponowal rozpoczecie analizy materialów na sesjq

od pozycji nr 6.

Pozycja nr 6.
Sprawozdanie z pracy Burmístrza miqdzy sesiami'

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycia nr 7.
Sprawozdanie z wykonanía uchwal Rady podiAtych na poprzedniej sesii'

Pozycja nr 8.
(Ichwala w sprawie

Komisja uwag nie wniosla.

odwolania Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiei

w Jqdrzejowie
pan KEdra zwrócil sig do Przewodniczqcego z proÉb4 o zabtanie glosu w tej

sprawie. ,, Jest mi bardzo ptzyho,2e niektórzy jehdlqi oczerniaj4 mnie' Nigdy

na nikogo nic nie mówilem, nie jestem przeciw wsi, ani ptzeciw miastu i jako

wiceprzewodnicz4cy patrzylem na ogó1, czyli na calqgminE' Nigdy równieZ nie

bylem za likwidacj4 szkóL, bo slyszalem równie? takie pomówienia"

powiedzial radny J. Kgdra.

Pozycje od nr 8 do nr 25 Komisja pozostawia bez opinii

Pozycja nr 26
[Jchwala w sprawie zaciqgníqcia kredytu nq sfinansowaníe wydatków

n i ezn aj duj qcy c h p o lcry c i a w p I an ow any c h d o c h o d a c h gm iny'

Komisja uwag nie wniosla



Pozycia nr 27.
Uchwala w sprawie bankowei obslugí budzetu gmíny Jqdrzeiów i iednostek

organízacyinych.

Przewodniczqcy komisji przypomnia\ radnym, i2 przeÍarg na bankow4

obslugE budZetu gminy Jqdrzejów wygral Bank Spótdzielazy w Kielcach'

Pozycja nr 28
(lchwala zmieniajqca uchwalq I,{r XXXI/280/05 Rady Mieiskiei

w Jqdrzejowie z dnia 23 marca 2005 roku w sprawie regulaminu udzielania

pomocy materialnej o charakterze socialnym.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycio nr 29
Uchwala w sprawie zwolnienia osób bezrobotnych z oplaty za wpís do

ewidencj i dzialalnoi ci go spo darczei .

Glos zabrala radna J. Szreniawa.IJwaZam, i2 niewielu jest bezrobotnych

posiadaj4cych érodki pieniEzne wystarczaj4ce na rozpoczEcie dziatalnosci

gospodarczej. Oczywiécie zasadne jest takie zwolnienie, ale lepiej gdyby

zwrócili siE do swojego posla o obni2enie skladek zusowskich - powiedziala

radna.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycia nr 30
(Jchwala w sprawie utworzenia zakladu budietowego pod nazwa ,,Zaklad

Wodociqgów i Kanalízacii " w Jqdrzeiowie.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycia nr 31
Uchwalq w sprawie ustalenia najniZszego wynagrodzenia w I - szej

kategoríi zaszeregowania oruz wartoíci iednego punktu w zlotych

do Tporzqdzenia tabeli miesiqcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego

prorá*riió, zatrudnionych w Zawadzíe Wodocíqgów í Kanalizacji

w Jqdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla.



Pozycia nr 32
Informacja z dzialalnoíci Targowicy Mieiskíej w Jqdrzejowíe przy

ul. Glowackiego za okres od dnia 02.01.2004 do 31.12.2004 rok.

Radni zgodnie stwierdzili, i2 uruchomienie gietdy samochodowej

w naszym mieécie cieszy siq coraz to wigkszym zainteresowaniem. Radny

A. Wójcik stwierdztl, 2e uruchomienie gieldy warzywnej równie2 odniosloby

sukces.

Komisja uwag nie wniosla.

Ad.2
Sprawy róine.
Glos zabral radny J. Kgdra w sprawie ogrodzenia stadionu ,,Naprzód".

Jest ono fatalnie wykonane, stadion ma byó przecieL wizytówk4 miasta.

W imieniu mieszkaúców naszego miasta bedE apelowal w tej sprawie

do Burmistrza miasta.

Posiedzenie Komisji zakoúczono o godz.1210.

Protokolowala
, '  t )  I

, '  
' /  

' ,  
Pv 'u i  J"Lr

\llustynu Pislqdrczyk

Przew odniczqcy Komisi i Bud2etu
i Mienia Komunalnego

Alfred Bíaly


